
Reunió ordinària de la Junta del AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Xavi, Suzanne, Araceli, Xènia, Isa, Soraya, Isabel, Óscar, Jorge, Cristina, Maria, Àlvar,

Adriana, Anna, Natxo, Sandra, Laura, Merche

Data: 14 de setembre de 2023

Hora: 17h-19h

Lloc: Sala de mestres

ORDRE DEL DIA

1. Instituts adscrits

2. Berenar benvingut P3

3. Inauguració patis

4. Concurs d’idees

5. Reunions inici de curso

6. Reunió amb direcció

7. Colònies AFA

8. Calendari AFA

9. Torn obert de paraula

1. Instituts adscrits

Seguim amb la nostra reclamació de no perdre de l'Institut Ernest Lluch com a institut adscrit. El curs

passat es va treballar força aquest tema des del Consell Escolar i encara no està resolt. Des del

Consorci s'estudien els números d'inscripcions per avaluar si deixar-nos l'Ernest Lluch com a opció.

S'ha pogut contactar amb algú del Consorci que ens va aconsellar demanar una reunió amb la

directora de territori del Consorci, fet que es farà des del correu de l'AFA amb la idea d'assistir-hi els

representants de l'AFA i de les famílies del Consell Escolar.

Paral·lelament, es farà una comissió per fer seguiment del tema i decidir quins seran els propers

passos a seguir segons els resultats de la reunió. La primera reunió d’aquesta comissió serà dijous, 28

d’octubre, a les 17h. Assistir Suzanne i Àlvar, com a representants de l'AFA i el Consell.

2. Berenar benvingut P3

El berenar de benvinguda es farà divendres, 29 de setembre, a les 16:30h al pati del mig. Sandra

confirmarà la ubicació amb Olga. Suzanne avisarà l'escola per convidar l'equip directiu i l'equip

docent a participar al berenar. Hi ha algunes famílies de P4 a la junta de l'AFA, que començaran a

animar les famílies d'aquest curs a ajudar amb l'organització del berenar. Es convocarà les famílies a

les 15:30h per començar a muntar. Suzanne i Sandra recolzarà les famílies de P4 amb l'organització.

3. Inauguració patis

La inauguració dels patis nous es farà conjuntament amb la festa de la tardor el diumenge 22

d'octubre. S'animarà l'escola a participar-hi, ja que la transformació dels patis va ser un projecte



conjunt entre les famílies de l'escola. S'aprofitarà la festa per presentar les caixes de jocs i activitats

que l'AFA ha comprat per la idea guanyadora del concurs d'idees del 2021-2022.

4. Concurs d’idees

S'han presentat les tres propostes de la comunitat escolar: el projecte d'aualé, la pancarta de la

façana i les galledes de fusta per al pati de dalt.

Finalment, s'ha votat el projecte d'aualé. També interessa molt tenir una pancarta nova per a la

façana així s'ha decidit fer servir fons de la subvenció per ajudar l’escola a finançar-la. Ens agradaria

parlar amb l'equip directiu per veure si el disseny de la pancarta es pot fer de manera més

col·laborativa i menys competitiva.

5. Reunions inici de curso

Hi ha representants de l'AFA a gairebé tots els cursos. Després de la presentació del vídeo, diran

algunes paraules sobre l'AFA i animar les famílies a participar-hi. La Xènia anirà a la reunió de P3 el 16

d'octubre.

6. Reunió amb direcció

Suzanne, Natxo, Anna i Ariadna poden assistir a la reunió amb l'equip directiu dijous, 28 de

setembre, a les 15h. Alguns temes de tractar són:

– les colònies de l'escola: com van de números i si l'AFA pot fer alguna cosa per ajudar

– les colònies de sisè: possibilitat de fer unes colònies més senzilles

– animar-vos a venir a les festes d'aquest trimestre

– possibilitat de recollir germans de P4 i P5 des del pati

– dates activitats (castanyada, patge, etc.)

– fotos del pati nou a la web

– pla per al tancament de la biblioteca de Sant Antoni

– berenar intercultural - novembre?

7. Colònies AFA

S'ha aprovat l'oferta de les colònies de l'AFA amb 15 vots a favor, 2 en contra i 2 en abstenia. S'ha

comentat que estaria bé poder fer una mica de feedback a Associació Esportiva sobre les colònies.

8. Calendari AFA

S'han fixat les activitats que organitzarem durant el primer trimestre. A la reunió amb l'equip

directiu, es demanaran les dates de les activitats que volen organitzar amb el suport de l'AFA per

muntar el calendari de tot el curs.

9. Torn obert de paraula

S'ha presentat una idea per millorar el nivell d'anglès de l'escola fent intercanvis amb escoles

internacionals de Barcelona o l'estranger. Sembla que hi ha algunes escoles de Barcelona que ho fan

amb força èxit. Es cercarà més informació sobre aquestes iniciatives i veure com es pot organitzar

una cosa així a la nostra escola.

S'agraeix molt l'alta participació de part de les famílies a la reunió d'avui.


